
From: Griffie Gemeente Nijkerk <griffie@nijkerk.eu>

Sent on: woensdag 6 maart 2024 10:11:42

To: gemeente <gemeente@nijkerk.eu>

Subject: FW:

Graag registreren

Van_ ______ ___________@gmail.com>

Verzonden: dinsdag 5 maart 2024 11:01

Aan: asielopvang <asielopvang@nijkerk.eu>; ______________ ________________@vvd-nijkerkhoevelaken.nl_ _____ ___ _____

____________@hotmail.com>_ ______ _________ _____________________ ______________ Griffie Gemeente Nijkerk

<griffie@nijkerk.eu>; ________ _____________________@gmail.com>

Onderwerp:

Geachte gemeenteraadsleden

Een aantal weken geleden las ik in de krant dat Nijkerk voornemens is 278 + 60 asielzoekers op te gaan vangen. Met steeds

grotere verbazing die gedeeld wordt door vele Nederlanders lees ik in de kranten hoe asielzoekers zich misdragen. COA

medewerkers die geschopt en geslagen worden vernielingen worden aangericht en vervolgens hebben deze mensen recht op

schadevergoeding omdat door hun gedrag en veiligheid van medewerkers in isoleercel len worden geplaatst wat naar de inziens

van het volk geheel terecht is. Deze mensen krijgen een schadevergoeding van maarliefst €100 per dag. Zij krijgen een gratis

advocaat die de belastingbetaler financiert.

Doordat door de spreidingswet gemeente tegenover hun inwoners worden gezet omdat de meeste inwoners niet achter de

spreidingswet staan en opvangen er door deze wet doorgedrukt worden, wordt er niet meer naar de inwoners geluisterd. Het

vertrouwen wat toch al laag was en de kloof tussen overheid en inwoners steeds groter wordt. In vele gemeente waar zij

opgevangen worden ontstaan problemen waar de inwoners de dupe van worden. En toch blijven gemeentes doorgaan met

opvangen. Ik lees ook van andere gemeentes die voor hun inwoners opkomen en weigeren mee te werken omdat de problemen

nu over het land verspreid worden. Doordat Nijkerk vorig jaar mei voordat de spreidingswet er was al aangaf 350 op te willen

vangen is zij nu genoodzaakt meer op te vangen dan de norm was gezien het aantal inwoners. Wat ik en vele met mij niet

begrijpen is dat eigen inwoners niet meer geholpen worden, ik loop daar nu ook tegenaan, omdat alle aandacht naar deze groep

uitgaat. Alles wordt door de belastingbetaler gefinancierd. Inwoners worden uitgekleed en deze groep rijkelijk voorzien. Ze

hoeven geen zorg te betalen. Daar waar veel mensen hun zorgkosten niet meer kunnen betalen krijgen deze mensen zorg gratis.

Ook woningen krijgen zij gratis. Er is zelfs extra geld vrijgemaakt voor grote gezinnen die in grote woningen worden gehuisvest

terwijl eigen inwoners die urgente problemen hebben geen kans maken omdat deze groep op alles voorrang heeft. Zij krijgen

wachtgeld.

Dit valt niet meer uit te leggen aan de Nederlanders die hard moeten werken om rond te kunnen komen. Ook u als gemeente

werkt hier aan mee. U bent voor de buitenwereld een sociale gemeente maar niet voor de eigen inwoners. Dit hebben wij helaas

ondervonden toen de buurt geteisterd werd door overlastgevend deed de gemeente zeer weinig om het probleem op te lossen

met alle gevolgen van dien. Nu ik voor iemand die ernstige gezondheidsproblemen heeft op dit moment zelfs in het ziekenhuis ligt

en te klein woont niet geholpen wordt. Hij moet gezien zijn situatie naar een seniorenwoning zodat er ruimte is als er

hulpmiddelen zouden moeten komen. Wat gaat u hier als gemeenteraad als volksvertegenwoordiger doen om hem en vele

anderen te helpen? Gaat u zich net zo inzetten als voor de straks 300 vluchtelingen? Hoe gaat u dit uitleggen?


